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The first ARTSTAR Young Artists Invitational Exhibition


Organizer: Man Space 
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Media Director: Haidong

Exhibition Executive: Deng Hui, Liu Jiayin

Opening reception: October 20, 2018 at 3 pm

Exhibition location: Man Space, D085, East Street, 798 Art Park, Jiangtai Road, Chaoyang 
District, Beijing


Participating artists:

Chai Le, Chang Juemin, Deng Hui, Feng Jing, He Qingyuan, Ke Huang, Kuang Yaming, Li Jia, Li 
Erkang, Liang Zhiyuan, Niu Yuhe, Poon Kan Chi , Qin Siwei, Shi Ruifeng, Shuaiying, Song Ziyi, 
Teng Yahong, Wang Cheng, Wang Lingyun , Yi Guodong, Yi Hui, Yu Jingwen, Zhang Qinghui, 
Zheng Yuanwu


ARTSTAR shared artwork platform This exhibition exhibited a total of 49 original works by 24 
young artists.


The ARTSTAR shared artwork platform is an original artwork circulation platform established 
based on the sharing economy sharing model. The platform takes the sharing and circulation of 
artworks as the core and aims at the discovery and support of artists. Through the artwork 
sharing business model, it adopts online data presentation. , offline personal art experience, art 
exhibition and art project planning and promotion, agency agency, etc., provide a rich and diverse 
art interactive experience platform for artists and art lovers.


The ARTSTAR art sharing platform takes the Internet as the basic carrier. The works of each 
cooperative artist will be presented to the majority of art lovers and enterprises on the Internet 
with the most humanized experience mode. The ARTSTAR art sharing platform will organize and 
plan related art services according to each user's individual or group needs, drive the circulation 
of artists' works, extend the multi-directional cross-border development of works, and promote 
art sales. In addition, the physical space of the ARTSTAR project, Man Space, is located in the 
golden section of the Art Park in the 798 Art District, with a professional exhibition hall area of 500 
square meters. The space will be regularly used for ARTSTAR collaborative artist group 
exhibitions, double exhibitions and solo exhibition support programs.


http://www.ym-china.com/m/xingyezixun/3515.html


http://www.meishu99.com/wap.php?action=article&id=5365


2018 ARTSTAR⻘青年年藝術家邀請展，

798藝術區 蔓空間，北京

ARTSTAR⻘青年年藝術家邀請展第⼀一回


http://www.ym-china.com/m/xingyezixun/3515.html
http://www.meishu99.com/wap.php?action=article&id=5365


　　主辦⽅方：蔓空間


　　出品⼈人：李⻘青蔓


　　媒體總監：海海東


　　展覽執⾏行行：鄧輝、劉劉佳⾳音


　　開幕酒會：2018年年10⽉月20⽇日下午3點


　　展覽地點：北京市朝陽區將台路路798藝術園區東街D085蔓空間


　　參參展藝術家：


　　柴樂樂樂樂、常覺⺠民、鄧輝、馮靜、何慶源、可煌、匡雅明、李佳、李⼆二康、梁治遠、⽜牛⽟玉河、潘柬
芝、秦泗偉、⽯石銳鋒、帥鷹、松⼦子藝、滕亞紅、王城、王玲雲、易易國棟、伊慧、於靜⽂文、張慶慧、
鄭元無


　　ARTSTAR共享藝術品平臺本次展覽共展出24位⻘青年年藝術家49幅原創作品。


　　ARTSTAR共享藝術品平台是基於共享經濟分享模式建立的原創藝術品流通平台，平台以藝術品
的共享流通為核⼼心，以藝術家的發掘和扶持為⽬目標，通過藝術品共享的經營模式，採取線上數據呈
現，線下個⼈人藝術體驗、藝術展覽和藝術項⽬目策劃推廣、機構代理理等⽅方式，向廣⼤大藝術家和藝術愛
好者提供⼀一個豐富多元的藝術互動體驗平台。


　　ARTSTAR藝術品共享平台以互聯聯網作為基礎載體，每⼀一位合作藝術家的作品都將會搭載最⼈人性
化的體驗模式在互聯聯網上呈現給廣⼤大藝術愛好者及企業機構。⽽而ARTSTAR藝術品共享平台則會根據
每⼀一位⽤用⼾戶不同的個⼈人或團體需求去組織策劃相關藝術品服務，帶動藝術家作品流通，延展作品多
⽅方向跨界發展，促進藝術品銷售產⽣生。除此之外，ARTSTAR項⽬目旗下實體空間 蔓空間，其坐落落於
798藝術區藝術園區⿈黃⾦金金路路段，500平專業展廳⾯面積。該空間將定期⽤用於ARTSTAR合作藝術家群展、
雙⼈人展及個展扶持計劃等。






 





 





 



 




